



★ 7天6夜 ★  
**臺灣精彩超值遊**

Tour code : BTWN07V-18A

行程特點

- ① 溪頭妖怪村~松林町
- ② 十分幸福車站 + 體驗放天燈!
- ③ 義大世界主題樂園
- ④ 猴探井天空之橋~最長天梯
- ⑤ 中社觀光花市~欣賞大面積花海

特風味餐

- ① 贈送1人1粒新鮮蚵仔包
- ② 嘉義雞肉飯風味
- ③ 溪頭風味
- ④ 饔飩雞風味
- ⑤ 蒙古烤肉 ⑥ 活魚八吃



十分瀑布



義大遊樂世界



Got an enquiry? Call us at  
**07 333 8228**

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)  
 No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.  
 Fax : +607 332 3722    www.bnt.com.my    ✉ bnt@bnt.com.my



# 行程

Tour code : BTTWN07V-18A

## 第1天 新加坡 → 台北【纯接机 / 3PM以后才能入住酒店,视当天酒店情况而定】 ✕【不含餐】

酒店: 晶悦国际, 蜜月世界或同等级

## 第2天 台北 → 九份老街 → 十分瀑布~十分幸福车站 → 台中~彩虹眷村~逢甲夜市 ✕【早餐】

酒店: 福尔摩沙中旅或同等级

•【九份老街】它是昔日的金矿产区,也是电影“悲情城市”的外景地。在这老街您也可享用各式各样的道地美食。

(九份交通管制:周末假日、国定假日及连续假期,大型车辆不准上山。旅客需转搭乘接驳公车进入金、九地区。)

•【十分瀑布】是垂帘型瀑布,岩层倾向与水流方向相反,属逆斜层特徵,因与北美洲尼加拉瀑布相似,故有台湾尼加拉瀑布的美称。若刚好有阳光照射,还会出现一道斜挂在瀑布上的彩虹,所以也有「彩虹渊」的别称。

•【十分幸福车站】十分车站因煤矿运输而兴建,八十一年后,虽煤矿业已没落,但因为十分瀑布、平溪天灯、大华壶穴等观光景点,观光业逐渐兴起,平溪线也从煤矿运输转为载客所用。特赠:天灯(4人1个)。

•【彩虹眷村】彩虹爺爺黃永阜先生1924年生於广东省台山县。2008年8月爷爷因为「无聊」而拿起画笔彩將眷村内的巷弄街道当成了天然的画布,彩绘了各式美丽的彩虹线条与可爱动物,不仅染亮了小村。

## 第3天 台中 → 高雄~佛陀纪念馆~珍珠养殖中心~义大游乐世界~义大购物广场 ✕【早/午餐】

酒店: 统茂松柏或同等级

•【佛陀纪念馆】坐西朝东,占地总面积一百馀公顷,自安基至竣工,历经九年,光外观设计图便绘製了百馀张,后经一再修改,成为现在除了主体建筑正馆外。

•【义大游乐世界】以希腊情境式打造的义大游乐世界,最新最刺激的游乐设施都在裡面,全园区共分为三大区:有典雅风格的「大卫城」、浪漫希腊蓝白山城的「圣托里尼山城」和充满神话色彩「特洛伊城」,园区设施高达47项堪称全台之冠最精緻的建筑场景,呈现在您的眼前。

## 第4天 高雄 → 嘉义~高跟鞋水晶教堂~布袋观光鱼市场 → 集集车站~猴探井天空之桥~溪头妖怪村 ✕【早/午/晚餐】

酒店: 溪头夏缇饭店或同等级

•【高跟鞋水晶教堂】在2016年2月正式開放入內参观。高17公尺,宽11公尺,造价2317万元的高跟鞋水晶教堂,主结构由1269根鋼架组成,外表约有320余片水蓝色玻璃,耗费两千多万建造。

•【布袋观光鱼市场】港口的开发早在郑成功时代就已经进行,由于地理位置适中,渔货资源也相当丰盛,加上发展成观光渔市的计画也进行的早,演变至今成为嘉义县规模最大,人气也最旺的观光景点。

•【溪头妖怪村】於2011年正式的與大家見面。整个妖怪村沿著「松林钉」的建筑风格,打造成日式特色商店街。这里除有高掛的红色灯笼外,还有各式各样的茶馆,创意商品杂货及伴手礼等店铺等您来。

•【猴探井天空之桥】悬挂在南投与彰化两线之间,桥面距离山谷最深达70公尺,彰化平原的美景尽收眼底。

## 第5天 溪头~日月潭~文武庙~山地农特产中心~茶叶 → 台中~中社观光花市 → 台北~士林夜市 ✕【早/午餐】

酒店: 一乐园 或同等级

•【日月潭(含船游)】是台湾最大的淡水湖泊及八景之一;岛的东北面湖水形圆如日,称日潭,西南面湖水形觚如月,称月潭,统称日月潭。

•【中社观光花市】一年四季都有美丽的花海风倾,沿着田野花间观赏后里的人文风情、一览后里花卉的浪漫情调。让您在花香中洗去所有的烦躁与疲惫,在花林里学习人与自然的共处,在群花中展现自我的风采。

## 第6天 台北~圆山大饭店~貔貅展示馆~台北101(自费登观景台)~五分埔成衣批发中心~饶夜市 ✕【早/午餐】

酒店: 一乐园 或同等级

•【圆山大饭店】经过近20年的创建和扩展才有今天宏伟的规模。1968年被美国「财星」杂志评为世界十大饭店之一。

•【台北101购物中心】豪华高级大型购物中心,可自费[门票约NTD600]搭快速电梯抵达89楼欣赏台北景观。

## 第7天 台北 → 新加坡【纯送机 / 酒店11AM以前退房,退房后客人自由活动直到集合送机】 ✕【早餐】

### 备注:

① 逛夜市的时间大约是1小时。如需逛长时间,客人可自行搭德士返回指定酒店。

② 任何三人房都以折叠式加床为标准。

### 购物站:

山地农特产 + 珍珠养殖中心 + 貔貅展示馆 + 茶叶

### 航班时间(仅供参考):

出发:

回程:

| 成人【全包】<br>(一人一房) | 成人【全包】<br>(两三人一房) | 小孩的价格【全包】<br>(1位小孩和1位成人同房) | 小孩加床<br>【全包】 | 小孩无床<br>【全包】 |
|------------------|-------------------|----------------------------|--------------|--------------|
| RM               | RM                | RM                         | RM           | RM           |

### 备注:

1. 以上价格是按16成人以上报价,若不足16成人价格另议!
2. 如汽油燃料费/税有任何调整,我社有权向客人征收附加费。以上价格只限于持马来西亚护照者!
3. 由于是旅游团体,所有团友务必要随团游览指定的购物站并参观至少1小时,没兴趣的客人可以抱著观光为主的心态并耐心等待。如选者不进购物站或中途脱队或离团,须补额外费用500马币/人。
4. 逛夜市的时间大约是1小时。如需逛长时间,客人可自行搭德士返回指定酒店,一概费用自付。
5. 行程表所列载的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排,将可能因不同出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。然而如报名后有所更动的,本公司将另作个别通知。

6. 行程、膳食及住宿的先后次序,以当地地接待社(地接)安排为准。
7. 如果乘客搭乘廉价航空行程将不包括机上用餐,除非特别备注。
8. 全程以中文讲解为主。如需以其他语言讲解,必需在报名时提前通知本公司。本公司将另作安排。
9. 任何三人房都以折叠式加床为标准。
10. 团队出发前建议需购买旅游保险,以则安心。
11. 确保消费者权益,详情请参阅我社之基本报名细则。

### 全包团费包括:

行程列明景点+餐数, 来回机场巴士接送(新山PLAZA PELANGI-新加坡樟宜机场-新山PLAZA PELANGI), 往返经济舱机票+机场税,台湾导游司机小费。

### 全包团费不包括:

领队小费,旅遊保险,行程上没列明景点+餐食, 酒店行李员小费,自费项目, 机上餐饮只限于乘搭廉价航空。

### 旅行团取消手续费

1. 如要取消所预定的旅行团,必须以书面形式进行,以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收到取消预定通知,本公司将征收每人RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得,将征收以下的手续费。  
=>若已报名而通知取消-RM200(每人)  
=>出发前45天或以上-RM1,000(每人)  
=>出发前30-44天通知取消-RM2,000(每人)  
=>出发前8-29天通知取消-50%旅费(每人)  
\*\*\*出发前少于7天或机票已发出-100%旅费(每人)  
\*\*\*临时缺席者,不可退费。



Got an enquiry? Call us at  
**07 333 8228**

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)

No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.  
Fax : +607 332 3722      www.bnt.com.my      ✉ bnt@bnt.com.my





★ 7D6N ★

# Taiwan Value Tour

Tour code : BTWN07V-18A

## TOUR HIGHLIGHT

- ① Xitou Monster Village
- ② E-DA World Theme Park
- ③ Longest skyb ridge ~ Houtanjing sky bridge
- ④ Chungse Tourism Flora Market
- ⑤ Shifen Railway Station + Experience Sky Lantern!

## DELICACIES

- ① FREE fresh oyster bun
- ② Jiayi Chicken Rice
- ③ Xitou Flavour
- ④ Weng Gang Chicken Cuisine
- ⑤ Mongolian BBQ Buffet
- ⑥ Feast of the Eight Fishes



Shifen Waterfall



E-Da World



Got an enquiry? Call us at  
**07 333 8228**

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)  
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.  
Fax : +607 332 3722    www.bnt.com.my    ✉ bnt@bnt.com.my



# Itinerary

Tour code : BTTWN07V-18A

**DAY 1** Singapore → Taipei [Airport Transfer only // After 3PM check in hotel ~ Depends on hotel] ✕ [No meals]

Htl : Pleasant Hotel / Century Hotel Taoyuan or similar

**DAY 2** Taipei 🚶 Chiufen Old Street 🚶 Shifen Waterfall ~ Shifen Railway Station 🚶 Taichung ~ Rainbow Village ~ Fengjia Night Market ✕ [B]

Htl : FM Hotel or similar

• **[Chiufen Old Street]** It is a former gold producing areas, feel the movie atmosphere of A City of Sadness. You may taste local snacks.

(Visitors are recommended to take public shuttle bus to the Chiufen as traffic control will be enforced on every Weekend, Public Holidays and Long Holidays.)

• **[Shifen Waterfalls]** Shifen Waterfall is a curtain style waterfall. Due to its similarity with the Niagara Falls, it is reputed as the "Taiwan's Niagara Falls". The voluminous water and mighty force forms mists on top of the waterfall.

• **[Shifen Railway Station]** Is filled mainly by sky lantern and souvenir shops, grocery stores and restaurants on both sides of the railway. **Free : 4 person share 1 Sky Lantern.**

• **[Rainbow Village]** The vibrant colors jump off the walls & lead you through the rainbow streets, famous for the paintings by veteran Huang Yong-Fu.

**DAY 3** Taichung 🚶 Kahsiung ~ Buddha Memorial Center ~ Pearl Breeding Central ~ E-DA World Theme Park ~ E-DA Shopping Mall ✕ [B / L]

Htl : Toong Mao Evergreen Hotel or similar

• **[Buddha Memorial Center]** There is the Welcoming Hall, the eight Chinese-styled pagodas that stand for the Noble Eightfold Path, Photo Terrace, Bodhi Square, Memorial Hall, four stupas that symbolize the Four Noble Truths, and the Fo Guang Buddha.

• **[E-Da World Theme Park]** Built in Greece construction style. The Park is divided into three main areas: "Acropolis" with elegant style, "Santorini City" with romantic style and mythical "Trojan Castle". There are 47 facilities in the park with the most exquisite architectural scene.

**DAY 4** Kahsiung 🚶 Jiayi ~ Crystal High-Heel Shoe Church ~ Budai Tourist Fish Market 🚶 Jiji Railway Station ~ Houtanjanjing Sky Bridge ~ Xitou Monster Village ✕ [B / L / D]

Htl : Shante Hotel or similar

• **[Crystal High-Heel Church]** Opening in February 2016 into. The huge high-heel shoe church is 17m high and 11m wide, and made of 320 pieces of glass, the main structure of the building took more than two months to be built.

• **[Budai Tourist Fish Market]** Since the Chiayi County Fishermen's Association set up its tourist fish market, travellers can purchase all kinds of fresh and even live seafood in the direct sales center here and they can consume it on the spot, in the fish market's seafood restaurant.

• **[Houtanjanjing Sky Bridge]** At 204m long, the sky bridge, this is the longest suspension bridge in Taiwan.

• **[Xitou Monster Village]** is a Japanese-inspired Monster Village among the forest of Nantou. It is charming, whimsical, and fun village themed around morbid-looking yet lovely monsters.

**DAY 5** Sun Moon Lake ~ Wenwu Temple ~ Aboriginal's Agriculture Shop 🚶 Taichung ~ Chungshe Tourism Flower Market 🚶 Taipei ~ Shilin Night Market ✕ [B / L]

Htl : Paradise Hotel or similar

• **[Sun Moon Lake with Boat Trip]** Is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake.

• **[Chungshe Tourism Flora Market]** It includes flowers for all seasons, so you can come here every month and find different flowers in the park. The park is a European style garden.

**DAY 6** Taipei ~ The Grand Hotel Scenic ~ Pixiu Center ~ Taipei 101 Buiding (Observatory at your own expenses) ~ Wufenpu Garment Wholesale Area ~ Raohe Night Market ✕ [B / L]

Htl : Paradise or similar

• **[The Grand Hotel Scenic]** The hotel was established in May 1952, but it was expanded several times before it became the landmark it is known as today. In 1968, the hotel was rated as one of the world's top ten hotels by the US Fortune magazine.

• **[Taipei 101 Building]** The second tallest building in the world. You may visit the Observatory at your own expenses (NTD:600+-).

**DAY 7** Taipei → Singapore [Airport Transfer only // Hotel Check Out before 11AM] ✕ [B]

|                      |  |
|----------------------|--|
| <b>SHOPPING STOP</b> | Aboriginal's Agriculture Shop + Pearl Breeding Central + Pixiu Center + Tea Garden   |
| <b>REMARKS</b>       | ① Night market time is about 1 hour. For a long stroll, guests could take a taxi back to the hotel.<br>② Triple room sharing will base on extra roll in bed basis. |

Flight details (subject to change):

Dep : Day 1

Rtn : Day 7

| ADULT [ALL IN] (SINGLE ROOM) | ADULT [ALL IN] (TWIN/TRIPLE SHARING) | CHILD TWIN [ALL IN] (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM) | CHILD WITH BED [ALL IN] | CHILD NO BED [ALL IN] |
|------------------------------|--------------------------------------|--|-------------------------|-----------------------|
| RM                           | RM                                   | RM   | RM                      | RM                    |

## PACKAGE INCLUDES

Attractions & Meals as Itinerary Stated, Return Airport Transfer (JB Plaza Pelangi-Singapore Changi Airport-JB Plaza Pelangi), Return Sector Economy Class Air Ticket +Taxes, Tipping for Local Guide (Chinese Speaking) & Driver.

## PACKAGE EXCLUDES

Tour Leader's Tipping, Travel Insurance, Attractions & Meals as Itinerary **NOT** Stated, Bell's Boy Tipping, Optional Tour, Meals & Beverage On Board for Budget Airlines Only.

## Terms & conditions :

- Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
- Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. have rights to alter the differences cost incurred. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
- Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
- Meals on board for travellers flying by Budget Airlines are not included unless otherwise indicated.
- Principally tour commentary will be conducted in Chinese speaking. However, others languages can be arrange on request basis.

- Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
- Customers are bound to follow the group's schedule/itinerary. Supplement charged of RM500 per person will apply if customer decide to deviate from the group during the tour.
- Night market time is about 1 hour. For a long stroll, guests can take a taxi back to hotel. All Expenses by passenger own account.
- We strongly recommend you to purchase travel insurance before departure.
- To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

## Cancellation Policy for Group Tour Packages

- Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
- If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
  - => Once booking made, a basic administration charges – RM200 Per person.
  - => 45 days & above before departure – RM1,000 Per person.
  - => 30 – 44 days before departure – RM2,000 Per person.
  - => 8 – 29 days before departure – 50 % of Tour fare.
  - \*\*\* 7 days & less or TICKETED – 100% of tour fare Per person.
  - \*\*\*<No-Show> will be non-refundable.

\*IN THE EVENT WHERE THERE IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.



Got an enquiry? Call us at  
**07 333 8228**

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)

No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.  
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my

